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БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 3)

Като работодателска организация, която подпомага и насърчава развитието и защитата на интелектуалната
собственост на своите членове, Българската търговско-промишлена палата участва в среща с Андреа Ди Карло,
заместник-изпълнителния директор на Службата на ЕС по интелектуална собственост (EUIPO). Домакин на
срещата беше Българската банка за развитие. Представена бе информация за Европейския фонд за... 

За първи път Бургас е включен в цифровия хъб на Европейската мрежа за подкрепа на бизнеса. Той предоставя
услуги, които са безплатни, а до момента има над 70 бургаски компании, които са се регистрирали. Националният
план за възстановяване и устойчивост е една от мерките, които Европейската комисия създаде за по-лесното
преодоляване на трудностите след ковид кризата, продължила дълго време, както и... 

За временен председател е избран адвокатът Христо Иванов - Големия На 15 април 1890 в Русе е учредена
Русенската търговско-индустриална камара - първата българска търговска камара. Създадена е като търговско
дружество под името "I Българска търговска камара" от 33-ма видни представители на търговското съсловие пет
години преди законодателното регламентиране в страната на тези стопански институции ... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
14)

Световните лидери казват, че икономиката се оказва устойчива, докато МВФ, Световната банка предупреждават,
че нещата може да се объркатГлобалната икономика се измъкна от пандемията от коронавирус и не се пречупи
от войната в Украйна, демонстрирайки изненадваща устойчивост, споделя политици по време на събитие във
Вашингтон от миналата седмица. И все пак възстановяването остава крехко, тъй като упо... 

Заглавие: Възползвайте се от европейските грантови схеми, за да защитите Вашата интелектуална собственост
Дата: 18.04.2023 09:02
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Възможности за европейско финансиране на бизнеса бяха представени в Бургас
Дата: 14.04.2023 11:19
Медия: Грамофона

Заглавие: Преди 133 години в Русе е учредена първата българска търговска камара
Дата: 15.04.2023 10:02
Медия: Dunavmost

Заглавие: Инфлацията е изпитание за глобална икономика след Covid-19 и войната в Украйна
Дата: 17.04.2023 17:00
Медия: Телевизия Блумбърг

https://www.bcci.bg/news/19471
https://www.gramofona.com/business-jug/vazmojnosti-za-evropeysko-finansirane-na-biznesa-byaha-predstaveni-v-burgas
https://www.dunavmost.com/novini/predi-133-godini-v-ruse-e-uchredena-parvata-balgarska-targovska-kamara
https://www.bloombergtv.bg/a/4-analizi/117390-inflatsiyata-e-izpitanie-za-globalna-ikonomika-sled-covid-19-i-voynata-v-ukrayna


Банките в САЩ може да станат по-предпазливи при отпускането на заеми вследствие на неотдавнашните
сътресения в сектора, заяви министърът на финансите на страната в интервю, което ще бъде излъчено в неделя,
като все пак прогнозира "умерен" растеж на БВП.Миналия месец финансовият сектор беше разтърсен от
драматичния срив на калифорнийския кредитор Silicon Valley Bank (SVB).Падането на SVB беше бързо... 

Единна електронна база данни, фокусирани обучения и обективна методика за оценка. Това са част от промените
в работата на Службите по търговско-икономически въпроси (СТИВ), които вече са утвърдени със Заповед на
министъра на икономиката и индустрията Никола Стоянов. Това е част от общата промяна в работата на
търговските ни аташета зад граница, с която се ангажира екипа на министерството при встъп... 

Киев заяви днес, че инициатива с посредничеството на ООН, позволяваща безопасния черноморски износ на
украинско зърно, е застрашена от "спиране", след като Русия блокира проверките на участващите в
споразумението кораби в турски води, предаде Ройтерс. Украинските черноморски пристанища бяха блокирани
след нахлуването на Русия миналата година, но достъпът до три от тях беше разрешен миналия юли съг... 

Омбудсманът Диана Ковачева изпрати становище до финансовия министър Росица Велкова във връзка с
публикувания за обществено обсъждане проект на Закон за изменение и допълнение на Данъчно-осигурителния
процесуален кодекс (ДОПК), пише pariteni.bg. В него проф. Ковачева обръща конкретно внимание на
предложеното изменение на чл. 264 от ДОПК, според който сделките за недвижими имоти и автомобили ще
бъда... 

/КРОСС/ За трета поредна година събитието на Българската академия на науките (БАН) и Агенцията за
насърчаване на малките и средните предприятия "Наука за бизнес" ще представи най-интересните разработки на
Академията, готови да се превърнат в успешен бизнес или да му помогнат в оптимизацията на процеси. "Това е
един от най-дългоочакваните форуми - отбеляза пред БНР-Радио София Марин Пандев от Единн... 

Семов платил хиляди златни левове три големи български града да не бъдат откъснати от родината с Ньойския
договор Пенчо Семов е роден през 1873 година в семейството на виден търговец на платове в Габровско. Той е
най-богатият българин в историята, чието състояние се оценява на внушителна сума - над 1 082 582 000 лева. То
не е наследено от баща му, въпреки че от него получава знанията си и занаята,... 

Заглавие: Йелън: Сътресения може да накарат банките да са по-предпазливи
Дата: 16.04.2023 21:03
Медия: Фактор

Заглавие: Никола Стоянов утвърди нови правила за работа на търговските ни аташета зад граница
Дата: 17.04.2023 18:33
Медия: Телевизия Евроком

Заглавие: Киев: Сделката за износ на зърно през Черно море е застрашена
Дата: 17.04.2023 17:20
Медия: Мениджър

Заглавие: Спират всякакви сделки с имоти и коли, омбудсманът атакува строгата промяна
Дата: 17.04.2023 18:50
Медия: Блиц

Заглавие: Учени от БАН представят разработки в трети форум "Наука за бизнес"
Дата: 17.04.2023 18:25
Медия: Агенция "КРОСС"

Заглавие: Българският Рокфелер - това е най-богатият ни сънародник за всички времена
Дата: 17.04.2023 17:05
Медия: Конкурент

Заглавие: В очакване на конопената революция
Дата: 15.04.2023 14:38

https://faktor.bg/bg/articles/ikonomika-biznes-yelan-satreseniya-mozhe-da-nakarat-bankite-da-sa-po-predpazlivi
https://eurocom.bg/new/nikola-stoyanov-utvrdi-novi-pravila-za-rabota-na-trgovskite-ni-atasheta-zad-granitsa
https://manager.bg/%D1%81%D0%B2%D1%8F%D1%82/kiev-sdelkata-za-iznos-na-zarno-prez-cherno-more-e-zastrashena
https://blitz.bg/ikonomika/spirat-vsyakakvi-sdelki-s-imoti-i-koli-ombudsmant-atakuva-strogata-promyana_news948366.html
https://www.cross.bg/drygi-biznes-razrabotki-1717740.html
https://www.konkurent.bg/news/16817403387330/balgarskiyat-rokfeler-tova-e-nay-bogatiyat-ni-sanarodnik-za-vsichki-vremena
https://www.economic.bg/bg/a/view/v-ochakvane-na-konopenata-revolucija


Българският парламент така и не намира воля да освободи развитието на една индустрия с голям потенциалПрез
1941 г. Хенри Форд конструира кола, направена от биоразградими целулозни нишки коноп, сезал и слама, и
задвижвана от конопен етанол. Но остава нереализирана визията му за производството на автомобили, които са
на разумни цени, издръжливи, ефективни, използващи биогорива. Конопът има ключова р... 

В много напреднала фаза на преговори сме с трима големи инвеститори в сферата на автомобилостроенето. Ако
успеем да привлечем един от тях, БВП на България ще се увеличи с 5%. Това заяви министърът на иновациите и
растежа Александър Пулев пред Нова телевизия. По думите му ние можем да предоставим качествена, обучена
работна ръка, а инвеститорът ще осигури между 1000 и 3 хил. нови работни места. Слу... 

Държавната индустриална зона "Доброславци" ще бъде готова до 2 години. Това обяви в ефира на "Здравей,
България" министърът на иновациите и растежа Александър Пулев. Зоната ще бъде профилирана най-вече за
автомобилостроенето и свързаните с него сегменти. Пулев посочи, че се водят преговори с трима големи
инвеститори. Говорим за приоритетни, стратегически инвеститори. Ако привлечем един от тези ин... 

Частната индустриална зона край Пловдив "Тракия" също е на път да привлече едномилиардна инвестиция, която
ще даде тласък на нейното разрастване. Това се похвали пpeд Вlооmbеrg ТV инж. Πлaмeн Πaнчeв, изпълнитeлeн
диpeĸтop нa "Tpaĸия иĸoнoмичecĸa зoнa". По думите му вече се водят активни разговори с голям инвеститор,
който да реализира производство на панели и батерии за съхраняване на енергия на т... 

Великден не успя да заглуши политическата криза, как тя ще рефлектира върху финансите и ще стане ли
държавният бюджет заложник на нея? Икономистът Георги Стоев е наш събеседник в програма "Точно днес". Той
смята, че няма фундаментални промени на политическо ниво между миналите и тези избори. "В дългосрочен план
бизнесът започва да прави различни изводи, за това каква страна е Българя и дали има ... 

Анализът на Петър Ганев е от бюлетина на Института за пазарна икономика… На фона на вълненията около
първото заседание на новия парламент, в общественото пространство се появиха две важни новини, свързани с
развитието на индустриалните терени в страната. Първата е, че тръгва процедурата по Плана за възстановяване и
устойчивост, което е насочена към индустриалните зони. Това са над 200 млн. лв., ко... 

Медия: Economic

Заглавие: Ще дойде ли голям инвеститор от автомобилната индустрия?
Дата: 18.04.2023 10:37
Медия: Експерт

Заглавие: Министър Пулев: Индустриална зона "Доброславци" ще е готова до 2 години
Дата: 18.04.2023 10:31
Медия: 3е-news

Заглавие: В ,,Тракия икономическа зона'' очакват инвестиция за един милиард
Дата: 18.04.2023 10:10
Медия: ABCnews.bg

Заглавие: Висок е рискът за инвестиции и бизнес в България
Дата: 18.04.2023 09:52
Медия: Радио Пловдив

Заглавие: Ресурсът на индустриални терени се отключва
Дата: 18.04.2023 11:28
Медия: Икономически живот

Заглавие: Сингапур току-що издаде предупреждение за глобалната икономика
Дата: 18.04.2023 11:23
Медия: Телевизия Блумбърг

https://www.expert.bg/macroview/economy/shte-dojde-li-goljam-investitor-ot-avtomobilnata-industrija-1951210.html
https://3e-news.net/bg/a/view/42977/ministyr-pulev-industrialna-zona-dobroslavci-shte-e-gotova-do-2-godini
https://www.abcnews.bg/bg/news/16818018409970/v-trakiya-ikonomicheska-zona-ochakvat-investitsiya-za-edin-miliard
https://bnr.bg/plovdiv/post/101810903/stoev
https://ikj.bg/glasove-mneniya/resursat-na-industrialni-tereni-se-otklyuchva/
https://www.bloombergtv.bg/a/4-analizi/117403-singapur-toku-shto-izdade-preduprezhdenie-za-globalnata-ikonomika


Ранен борец срещу инфлацията реши да спре за момент. Икономическата картина на градa-държава е глобална и
служителите са загрижени от това, което виждатТрудно е да бъдеш оптимист за световната икономика. Повторното
отваряне на Китай се оказва солидно, но не и изключително. Говоренето за рецесия в САЩ беше подновено и то
още по-енергично. Към тази неспокойна картина Сингапур добави собствено предуп... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 7)

Гейшите са символ на красота и грацияС ъветите идващи от традициите на Изтока са най-новата мода в западния
свят. До нас достигат все повече знания за естествените, приготвени в домашни условия, лекове и помади, но една
такава практика идваща от обичаите на Япония стана особено прочута в последно време. Това е оризовата вода!
Оризовата вода е нишестената течност, която се получава при накисване ил... 

Заминавате за Средиземноморието това лято? Надявам се, че сте сключили добра сделка, защото евтините
полети стават все по-трудни за намиране. Вероятно сте подозирали, че ерата на абсурдно евтините полети на
къси разстояния в Европа е към своя край. В крайна сметка според търсачката за пътувания Kayak летните полети
между Обединеното кралство и континента в момента са с една трета по-скъпи от минал... 

Пловдививският инвеститор Христо Томов откри нов хотел във Велинград, който работи по концепцията "само за
възрастни". В конкретния случай това означава, че се приемат гости само над 14-годишна възраст. Това гарантира
на останалите туристи тишина, спокойствие и пълен релакс. Хотел "Кашмир" е 5-звезден и всъщност е бившия
"Велина" след мащабна реконструкция и преобразяване. През 2019 г. компанията ... 

Бившият зам.-министър на земеделието, излъчен от "Продължаваме промяната", Иван Христанов обяви, че ще
прави нова партия, а според запознати, цитирани от столичен седмичник, че тя ще бъде под егидата на Румен
Радев. Те допълват, че поредният политически проект, свързан с "Дондуков" 2, щял да се ориентира към левите
избиратели. Самият Иван Христанов, който е и успешен предприемач преди да влезе в п... 

През 2022 г. годишният общ доход средно на лице от домакинство е 9 008 лв. и нараства с 16.9% спрямо 2021
година, съобщават от НСИ. За последните десет години (2013 - 2022 г.) общият доход средно на лице от
домакинство се увеличава 1.9 пъти.През периода 2013 - 2022 г. са регистрирани следните по-важни изменения по
отношение на източниците на общия доход средно на лице от домакинство:· Доходът от р... 

Заглавие: Как да имаме кожа като на гейша с древен японски метод
Дата: 17.04.2023 18:15
Медия: Vesti.bg

Заглавие: Ерата на абсурдно евтините полети на къси разстояния в Европа е към своя край
Дата: 17.04.2023 17:27
Медия: Dimitrovgrad.bgvesti.NET

Заглавие: Пловдивски инвеститор отвори хотел само за възрастни
Дата: 17.04.2023 13:24
Медия: Марица

Заглавие: ПОЛИТИЧЕСКИ ИНЖЕНЕРИНГ! Радев прави нова лява партия с Иван Христанов?
Дата: 17.04.2023 10:04
Медия: ПИК

Заглавие: НСИ: Намалява потреблението на домакинствата на хляб, плодове и зеленчуци
Дата: 18.04.2023 11:17
Медия: Фокус

Заглавие: Предложение: Да се опрощават дългове на занаятчии и предприемачи
Дата: 18.04.2023 10:07
Медия: Financialtribune.bg

https://www.vesti.bg/lyubopitno/za-da-imate-kozhana-gejsha-otkradnete-tozi-trik-6165712
https://www.dimitrovgrad.bgvesti.net/news/563012/erata-na-absurdno-evtinite-poleti-na-kasi-razstoyaniya-v-evropa-e-kam-svoya-kray
https://www.marica.bg/biznes-zona/plovdivski-investitor-otvori-hotel-samo-za-vazrastni
https://pik.bg/%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B8%D1%87%D0%B5%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%B8%D0%BD%D0%B6%D0%B5%D0%BD%D0%B5%D1%80%D0%B8%D0%BD%D0%B3-%D1%80%D0%B0%D0%B4%D0%B5%D0%B2-%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%B8-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B0-%D0%BB%D1%8F%D0%B2%D0%B0-%D0%BF%D0%B0%D1%80%D1%82%D0%B8%D1%8F-%D1%81-%D0%B8%D0%B2%D0%B0%D0%BD-%D1%85%D1%80%D0%B8%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%BD%D0%BE%D0%B2-news1169409.html
https://www.focus-news.net/novini/Bylgaria/NSI-Namalyava-potreblenieto-na-domakinstvata-na-hlyab-plodove-i-zelenchuci-1643322
https://financialtribune.bg/bg/parite/predlozhenie-da-se-oproshtavat-dalgove-na-zanayatchii-i-predpriemachi/


Дълговете на предприемачи, занаятчии и хора със свободни професии ще може да бъдат опрощавани. В момента
няма правила за фалит и опрощаване на дългове на хора, които работят за себе си, но не са регистрирали фирма.
Това ще бъде променено с изменения в Търговския закон, които вече са внесени от Министерски съвет в
парламента, съобщава "Труд". За неплатежоспособен ще се счита предприемач, който не е... 

Анонсираното по-рано вчера заседание на Националния съвет за тристранно сътрудничество за обсъждане на
проект на Закон за изменение и допълнение на Данъчно-осигурителния процесуален кодекс Анонсираното по-
рано вчера заседание на Националния съвет за тристранно сътрудничество за обсъждане на проект на Закон за
изменение и допълнение на Данъчно-осигурителния процесуален кодекс. Законопроектът ще б... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 14)

Въвеждането на еврото в България одобряват едва една трета от българите или 32,8%. Две трети от компаниите
одобряват влизането ни в еврозоната, показват резултатите от проучване на "Алфа рисърч", поръчано от
Министерството на финансите и проведено в края на миналата година. Основната причина за тези данни е
ниската информираност на обществото. Противниците на единната валута плашат хората главно с... 

Проект за разработване на малки ядрени реактори в Полша направи стъпка напред, след като днес бе подписано
споразумение за сътрудничество между полския енергиен гигант Орлен (Orlen) и две американски държавни
финансови институции, предаде Асошиейтед прес, цитирана от БТА. Полша се насочва към енергия от
възобновяеми и невъглеродни източници вопит да намали зависимостта си от въглищата, особено сл... 

Как търговските ни аташета да работят по-ефективно? Министърът на икономиката въвежда промени за Службите
по търговско-икономически въпроси (СТИВ), които вече са утвърдени със Заповед на Никола Стоянов, съобщиха
от пресцентъра на управляваното от него ведомство. Част от промените включват единна електронна база данни,
фокусирани обучения и обективна методика за оценка. Правилата са разработени и... 

Китай е най-голямата заплаха за нидерландската икономическа сигурност, заяви нидерландската Служба за
разузнаване и сигурност в годишна оценка на заплахите, които според нея включват търговски шпионаж и тайни
инвестиции, съобщиха Ройтерс и Асошиейтед прес. Страната е изправена пред множество заплахи, сред които
службата посочва и Русия. Генералният директор Ерик Акербум заяви, че те варират от тер... 
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https://econ.bg/%D0%9D%D0%B0%D1%83%D1%87%D0%B8-%D0%B7%D0%B0/%D0%97%D0%B0%D1%81%D0%B5%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D1%82%D1%80%D0%B8%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%B4%D0%BD%D0%B5%D1%81-%D1%81%D0%B5-%D0%BE%D1%82%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D1%8F-_l.a_i.800199_at.10.html
https://aktivnipotrebiteli.bg/%D1%81%D1%82%D0%B0%D1%82%D0%B8%D1%8F/1124/%D0%9D%D0%B0%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4-%D0%BA%D1%8A%D0%BC-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D1%82%D0%BE%21
https://www.dotbg.bg/article/14252414
https://demokrat.bg/archives/20053
https://www.bta.bg/bg/news/world/442121-kitay-e-nay-golyamata-zaplaha-za-ikonomicheskata-sigurnost-na-niderlandiya-saob
https://inews.bg/%D0%91%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F/%D0%9F%D1%80%D0%BE%D1%84-%D0%9C%D0%B8%D0%BB%D0%BA%D0%BE-%D0%9F%D0%B0%D0%BB%D0%B0%D0%BD%D0%B3%D1%83%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%9F%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B8%D1%86%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B5-%D1%81%D0%B8-%D0%B4%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D1%81%D0%BC%D0%B5%D1%82%D0%BA%D0%B0-%D1%87%D0%B5-%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%BB%D0%B5%D0%B6%D0%B0%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%BD%D0%B0%D1%80%D0%BE%D0%B4%D0%BD%D0%B0-%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%83%D0%BA%D1%86%D0%B8%D1%8F-_l.a_c.327_i.714353.html


"ВНС не позволява на група хора да правят експерименти с Конституцията"230 са били първите ни
следосвобожденски народни представители, които са заседавали в Търново от 10 февруари до 16 април 1879
година в Учредителното събрание и са избрали Търновската конституция, с което е възродена българската
държавност. Днес се навършват 144 години от първото Велико народно събрание, което заседава само един... 

Великденско чудо в Русе. Едно от Чудесата на България - умаленото копие на Златната църква на цар Симеон във
Велики Преслав, бе спасено от разруха и отново приема миряни. Една от най-красивите църкви в Русе възкръсна
за нов живот в навечерието на Великден. Храмът "Света Петка" отвори врати след двугодишен ремонт. Нацепени
стени, рушащи се стенописи и наклонена камбанария – така изглеждаше до скоро... 

Наследникът на Командира е основал своя собствена фирма в Порвоо, ФинландияНай-големият внук на Иван
Костов, който е кръстен на него, вече прави шеметна кариера. През този май Иван-младши ще навърши 21 години,
но предвид крехката си възраст вече е успешен предприемач, при това не в България. Наследникът на Командира
е основал своя собствена фирма в Порвоо, Финландия. Градчето се намира на 50 км от... 

Този бюджет ще е различен и откъм приходи"За втори път виждаме бюджетът да е залог на политическия хаос. На
практика това е историята на последните 2 години". Това заяви пред БНР Петър Ганев от Института за пазарна
икономика. Същото видяхме в края на миналата година, припомни той и подчерта, че втора година сме с
удължителен закон. Според него има опасност този път удължителният закон да продължи ... 

БВП на България ще се увеличи с 5%, ако само един от тях се съгласи да инвестира у нас В много напреднала
фаза на преговори сме с трима големи инвеститори в сферата на автомобилостроенето. Ако успеем да привлечем
един от тях, БВП на България ще се увеличи с 5%, структурата на икономиката ще се измени. Това заяви
министърът на иновациите и растежа Александър Пулев по Нова телевизия. По думите му ни... 

Май не всички нови дипломатически назначения ще станат факт… Това научи ФАКТИ от свои източници в
дипломатическите среди. Както е известно, служебният кабинет на премиера Гълъб Донев предприе редица
странни рокади в дипломатическите мисии зад граница. Това стана буквално часове преди изборите на 2 април –
31 март (петък). Първо бе взето решение за смяна на посланиците ни в НАТО, Ватикана, Молдова,... 

Уважаеми колеги журналисти, Имаме удоволствието да Ви поканим на пресконференция за представяне на
Банско джаз фестивал 2023 г. и летния събитиен календар на Община Банско. Дни след Великден ще се радваме
да споделим с Вас подробности за програмата на Банско джаз фестивал през настоящата година. Акцент в
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https://www.standartnews.com/chudesata_na_balgariya/novo-chudo-spasikha-malkata-zlatna-tsrkva-s-bozhieto-oko-522051.html
https://mignews.info/vnukat-na-kostov-varti-biznes-v-chuzhbina/
https://fakti.bg/bulgaria/774013-petar-ganev-za-vtori-pat-budjetat-e-zalog-na-politicheskia-haos
https://dnesplus.bg/bulgaria/aleksandar-pulev-pregovaryame-s-trima-golemi-investitori-za-avtomobili_1115630
https://dnesnews.bg/2023/04/%D1%81%D0%BC%D1%83%D1%82-%D1%81%D1%80%D0%B5%D0%B4-%D0%B4%D0%B8%D0%BF%D0%BB%D0%BE%D0%BC%D0%B0%D1%82%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BC%D0%B0%D0%B9-%D0%BD%D0%B5-%D0%B2%D1%81%D0%B8%D1%87%D0%BA%D0%B8-%D0%BD%D0%BE/
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/oficial-messages/442262-obshtina-bansko-pokana-kam-mediite


пресконференцията ще бъде и летния културен и спортен календар на Община Банско в първия летен... 

Немислимо е да останем без бюджет. Това заяви пред БНТ президентът на КНСБ Пламен Димитров. Той
прогнозира социално недоволство, ако няма бюджет. Синдикалистът призова да се грижим за финансовото
здраве на държавата, но и настоя за грижа за хората. А бюджет трябва да има, за да се гарантират някои
плащания. Припомняме, служебното правителство на Гълъб Донев изрази воля да внесе предложение за Бюдж... 

Интервю на Стефан Ташев, Breaking.bg 18.04.2023 г. Господин Гешев, бихте ли коментирали становището на
министър Зарков, че всички нас ни разследва някой, който не ни е подчинен и така трябва да стане за Вас ? Първо
искам да поздравя всички български граждани и да пожелая здраве и благодат. В тези дни на светлата седмица
трябва да проявим смирение и да се замислим за страданието и силата на духа. Д... 

През последните години обаче Турция също се налага като водещ генериращ пазар за българския туристически
продукт. Това беше потвърдено и при последната среща между министър Илин Димитров и турския посланик Н.Пр.
Айлин Секизкьок. В рамките на следващите месеци предстои подписването на споразумение за сътрудничество
между няколко браншови организации в туризма и TÜRSAB. "Желанието ни е повече българ... 
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https://news.bg/politics/knsb-nemislimo-e-da-ostanem-bez-byudzhet.html
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https://www.frognews.bg/novini/turskite-turisti-nas-uvelichili-nad-50procenta-godina.html
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